
RADA HLAVNÍHO MĚSTA PRAHY
Komise Rady hl města Prahy pro školství

Zápis z jednáni Komise Rady hl. m. Prahy pro ikolstvf ze dne 11.12. 2024, od 15,00 hodin
on-line formou (dále jen „Komise”)

Předseda Komise: Mgr. Pavel Pospíiek
Zúčastněni í lenové: Mgr. Hana Šišková, PhDr. Veronika Niirnbergerová, Ph.D., C.A.S., Ing. Bc. Simona
Nesvadbová, Ph.D., Mgr. Zuzana Ujhelyiová, Mgr. Mariana čapková, Mgr. Miroslav Soukal
Omluveni členové: Mgr. Jitka Kolářová, Mgr. Jiří Bochez, PaedDr. Jifi Pilař, Mgr. Jana štrosová
Tajemník Komise: Mgr. Jiřina HObnerová
Hosté: Ing. Pavlína Gucká, Mgr. Pavel Dvořák

Program jednání

1. Úvod, přivítání viech členů Komise
2. Schválení hostů, volba ověřovatele
3. Podněty a připomínky členů Komise
4. Výhled na rok 2025
5. Různé
6. Ukončení jednáni, případně stanovení terminu dalšího jednání Komise

Ad 1. Jednání zahájil předseda Komise v 15,00 hod. Nejprve seznámil přítomné s tématem jednání a
průběhem Komise.

Ad 2. Následovalo první hlasování o možnosti účasti přítomných hostů, Ing. Pavlíny Gucké a Mgr. Pavla
Dvořáka, specialistů odboru školství, mládeže a sportu (dále jen „SML") na jednání Komise.

Usnesení 2/1:Komise souhlasí s účastí Ing. PavlínyGucké a Mgr. PavlaDvořáka z odboruSML MHMP
na jednániKomise.

Hlasování: 7 pro / 0 proti / 0 zdržel se
Usnesení 2/3:Komise souhlasís tím, aby ověřovatclkou zápisu byla zvolena Mgr. Mariana Čapková

Hlasování: 7 pro / 0 proti / 0 zdržel se
Ad 3.

Členka Komise, paní Mgr. Zuzana Ujhelyiová, byla předsedou Komise vyzvána k prezentaci svých
podnětů, které byly předsedovi Komise před jednáním Komise zaslány a týkají se školských rad a

digitalizace výročních zpráv.

Školské rady:

Ve věci školských rad se konkrétně jedné o podnět, týkající se požadavku odboru školství, mládeže a

sportu MHMP (dále také „odbor" či „SML”) směrem k ředitelům škol, zřizovaných hl. m. Praha, kdy
odbor požaduje od škol zasílání zápisů z jednání školské rady a voleb členů do školské rady
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prostřednictvím e-mailu. Ole členky Komise se ze strany zřizovatele Jedná o, cit.: „neúmčrnou byrokracii 
o polo dávek mimo legislativní vymezeni školského zákona"

S výslovným požadavkem na zanesení do zápisu z Komise Mgr. UJhelylová uvedla, že povaluje za 
nesystémové poiodovot po ředitelích zápisy ze školských rod, nebot toto má být řešeno zástupci 
zřizovatelů, kteří Jsou do školské rody jmenováni.

V průběhu jednání o tomto bodu byly ze strany některých členů Komise vzneseny návrhy na vyhotovení 
metodického materiálu ke zpracování zápisů zjednání Školských rad odborem. Realizace tohoto 
návrhu vSak není v souladu se zákonem 561/2004, Sb. (Školský zákon), neboť v zákoně není explicitně 
vymezena kompetence zřizovatele zasahovat do Formy zápisů z jednání Školské rady u Skol, které 
zřizuje.

Předseda Komise poté konstatoval, že vzhledem k tomu, Je Jmenování členů do Školské rady podléhá 
projednání ve Výboru ZHMP pro výchovu a vzdělávání (dále jen „Výbor*), odbor SML doporučuje 
obrátit se s tímto podnětem přímo na předsedu Výboru, Jiřího Brůika.

V návaznosti na tento apel přislíbila Mgr. Mariana Čapková, členka Komise a zároveň členka Výboru, 
že toto téma zařadí na program jednání Výboru.

Digitalizace výročních zpráv:

DalSím podnětem Mgr. Zuzany Ujheyilové byl stav projektu digitalizace výročních zpráv, který, dle 
členky Komise, „Magistrát nedotáhl* a zbytečně jsou tak školy zatěžovány administrativou.

Mgr. Pavel Dvořák, člen pracovního týmu v rámci tohoto projektu, popsal a vysvětlil aktuální stav 
realizace projektu.

Realizace projektu pokračuje v souladu s nabízenou kapacitou ze strany Operátora ICT, jakožto 
dodavatele řeSení, které je součástí Portálu Pražana. Do projektu je zapojeno aktuálně cca 70 
základních Skol zřizovaných MČ. Realizace projektu byla doposud omezena právě nedostatečnou 
kapacitou ze strany dodavatele, tudíž nedošlo k očekávanému masivnímu rozšíření využívání digitální 
verze VZ mezi uživateli a vytvoření plánovaných funkcionalit.

Ad 4.

Předseda Komise seznámil přítomné s výhledem v oblasti podpory vzdělávání na rok 2025, kdy je velká 
pravděpodobnost navýšení finančních prostředků na podporu výchovy a vzdělávání v Praze.

Ad 5. V rámci tohoto bodu nezazněl ze strany členů Komise žádný příspěvek.

Ad 6. Vzhledem k tomu, že termín příštího jednání Komise nebyl pevně stanoven, budou o něm členové 
Komise s dostatečným předstihem informováni ze strany tajemníka Komise.

Ověřovatelkou zápisu byla zvolena Mgr. Mariana čapková.

Jednání Komise bylo ukončeno v 15:53 hod.

    

 

   
      

 

ověřovatel zápisu 

Mgr. Mariana Čapková Mgr. Jiřina Hubnerová
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